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Merijn van As

Van: Merijn van As
Verzonden: donderdag 13 februari 2025 12:05
Aan: Merijn van As
Onderwerp: Antwoord vragen RRR raadscommissie 11 februari 2025
Bijlagen: Verslaglegging Fractievoorzittersoverleg 14 november 2024.pdf

Beste raads- en commissieleden, 
 
In de commissievergadering van 11 februari jl. is de toezegging gedaan dat de volgende mondelingen vragen 
van de fractie RRR schriftelijk zouden worden beantwoord door de griƯie: 

1. Wat is het doel van het raadsuitje? 
2. Uit welk budget wordt het raadsuitje betaald?  

.  
Bijgaand de antwoorden op de vragen van RRR. 

 
Wat is het doel van het raadsuitje 

1. Het raadsuitje is georganiseerd naar aanleiding van een verzoek van de fractievoorzitters in het 
fractievoorzittersoverleg van 14 november 2024 (zie bijlage voor verslaglegging, agendapunt 8).  
Het doel van het raadsuitje is een informeel samenzijn voor raads- en commissieleden, gericht op 
verbinding, teambuilding en ontspanning. Een dergelijk samenzijn kan bijdragen aan betere 
persoonlijke verhoudingen en een eƯectievere politieke samenwerking binnen de hele raad en de raad 
en het college. Ter onderstreping van het verbindende karakter is ook het college uitgenodigd voor het 
raadsuitje.  

 
2. Bijeenkomsten voor de raad worden betaald uit het opleidings- en scholingsbudget voor de raad. De 

totale kosten zijn € 1.157,22- 
 

8 Aanvullende agendapunten  

Raadsuitje 
In het FVO van 12 september is afgesproken dat er een werkbezoek wordt georganiseerd naar de Euregio. 
Inmiddels is dit opgepakt met de twee leden van de Euregioraad (John Bartels en Maartje van de Berg) en 
de griƯie. Dit werkbezoek zal op 4 of 11 april plaatsvinden. 
Oswald Velthuizen geeft aan dat er ook behoefte is aan een uitje met de raad dat volledig is gericht op 
een informeel samen zijn, zonder inhoudelijk programma. 
 
De fractievoorzitters zijn het hiermee eens en afgesproken wordt dat in januari een uitje wordt 
georganiseerd door de griƯie in afstemming met de burgemeester.  

  

 


